To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 05-02-2024 03:33:03 PM Subject: Buy shares	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: 02-02-2024 03:33:03 PM الموضوع: شراء اسهم
Kindly be informed that Bank al Etihad decided to distribute shares as a reward to the bank's employees from the bank's shares owned by the Savings Fund, amounting to (339,748.80) dinars, noting that the purchase of shares worth (308,000) dinars was carried out today, and the remainder will be implemented during the next week.	قرر بنك الاتحاد توزيع اسهم كمكافأه للموظفين في البنك من اسهم البنك المملوكه من قبل صندوق الادخار بما قيمته (339,748.80) دينار ,علما انه تم تنفيذ شراء اسهم بما قيمته (308,000) دينار اليوم وسيتم تنفيذ ما تبقى خلال الاسبوع القادم
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: sora alayoub	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: sora alayoub